
Grågripens lajvförening

Dagordning Extra Årsmöte 30:e maj kl 18:30 2024

1. ) mötets öppnande
Alma Johansson öppnar mötet 18:30.

2. ) mötets behörighet
Mötet beslutar att mötet är behörigt utlyst.

3. ) fastställande av röstlängd
Röstlängden fastställs till 15 röster.

18:40 - Mötet ajourneras i fem minuter för att låta personer i mötet bli medlemmar för
2024.

18:45 - Röstlängden uppdateras till 17 röster.

19:14 - Röstlängden uppdateras till 15 röster.

19:22 - Röstlängden uppdateras till 16 röster.

19:30 - Röstlängden uppdateras till 17 röster.

4. ) val av mötets ordförande
Alma Johansson anmäler sig som kandidat till mötets ordförande. Mötet väljer Alma
till ordförande.



5. ) val av mötets sekreterare
Alma nominerar Leo Kurki-Swenson som accepterar. Mötet väljer Leo till sekreterare.

6. ) val av två personer att justera protokollet tillika rösträknare
Jonna Hjerpe nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare. Julia Svensson nominerar
sig själv som justerare tillika rösträknare. Mötet väljer Jonna och Julia till justerare tillika
rösträknare.

7. ) korrigering av dokumentet Sex & Samlevnad i Ekaya
Alma föredrar styrelsens proposition:

Korrigering av: Sex och Samlevnad i Ekaya.pdf

Sayla noterade två små stavfel i Styrelsens förslag och föreslår att korrigering av
detta ingår i godkännande av förslaget.

https://drive.google.com/file/d/1JoDnllMnln4gBzOdzrrNLyorL24cO50g/view


Quest Leite har med andra formulerat ett förslag för hur detta bör hanteras:
Förslag till sex och samlevnadsdokument

Gunnar påminner om att hålla god ton och vara snälla mot varandra, och att anta att
personer i mötet vill alla väl.

Sayla föreslår att ajournera mötet i tio minuter för att styrelsen ska kunna prata
sinsemellan om Quests förslag. Mötet godkänner detta.

Gunnar Södergren presenterar styrelsens tankar: Vi kan stryka dokumentet som en
del av detta mötet, vilket är styrelsens tolkning av punkt 6 i motförslaget. Punkt 2-5 är
utanför Sex och Samlevnads-dokumentet så vi kan inte kodifiera detta som policy då
detta inte är del av kallelsen för det extrainsatta årsmötet. Styrelsens förslag är att
om punkt sex vinner över styrelsens förslag är att styrelsen uppmanas att använda
punk 2-5 fram till att ett årsmöte kan kodifiera detta. Styrelsen menar att angående
punkt ett så kan ett årsmöte inte kan kodifiera vad kommande årsmöten kan besluta
om.

Quest menar att punkt ett är en ideologisk fråga att årsmötet inte bör besluta om
vilket typ av spel, men menar att det naturligtvis är upp till årsmötet att diskutera och
besluta.

Simon Erlandsson: Jag yrkar avslag på föreningsstyrelsens ändringsyrkande och
röstar för att behålla texten från det ordinarie årsmötet.

Gunnar undrar om Quest och co kan jämka sig med styrelsens tolkning ovan. Quest,
Zacharias Leite och Julia Svensson godkänner en jämkning enligt ovan.

Simon tar tillbaka sitt förslag.

Jessica Kurki-Swenson tar upp poängen att föreningen inte får en möjlighet att
diskutera det nya förslaget då det presenterades under mötet, och att vi på det
extrainsatta årsmötet är färre än vi var på det ordinarie årsmötet.

Julia Svensson håller med om att dokumentet hade mått bra av att läsas till
föreningen, och att detta bör göras om det blir ett ytterligare årsmöte för att
föreningen ska känna sig trygga och delaktiga i diskussionen.

Quest påpekar att iom styrelsens förslag att kodifiera detta på nästa årsmöte så har
föreningen tid att läsa förslagen.

Sayla klarifierar om Quest, Julia etc vill låta nästa årsmöte kodifiera allt nästa
årsmöte, eller om de vill rösta om punkt sex. Quest och Julia vill rösta enligt
styrelsens tolkning.

https://docs.google.com/document/d/1e36nAL9kAviU4iDoon-qLnHKmTtYaaE3Jc7QFpQVktI/edit


Sayla argumenterar att hon hellre har styrelsens dokument än inget dokument utan
satta guidelines. Det extrainsatta årsmötet har inte rätt att kräva att styrelsen
hanterar punkt 2-5, utan bara uppmuntra, och Sayla yrkar att motförslaget bör
hanteras på ytterligare ett extrainsatt årsmöte alternativt nästkommande ordinarie
årsmöte.

Alma tycker att det är viktigt att föreningen ska kunna ta in och diskutera förslagen för
att främja demokratin. Alma föreslår att vi kallar till ytterligare ett extrainsatt årsmöte
inom två månader där de två olika förslagen tas upp mot varandra, men att låta
styrelsens uppdatering ligga som verkande dokument fram till och med detta
årsmöte.

Gunnar sakupplyser att styrelsen, revisorn eller en fjärdedel av föreningen kan kalla
till ett extrainsatt årsmöte, vilket innebär att det extrainsatta årsmötet inte kan kalla till
ett till extrainsatt årsmöte

Simon Erlandsson: Jag yrkar att omröstningen bordläggs till ett extra årsmöte, men
att den gamla lydelsen i dokumentet ligger under tiden.

Quest har hellre ett tomt dokument än ett av de två förslagen, mest baserat på att
Grågripen 3 kommer att gå av stapeln innan detta extrainsatta årsmötet. Sayla svarar
med en replik att hon hellre har ett dokument, speciellt eftersom arrangörerna för
Grågripen 3 förmodligen har arbetat utifrån det liggande dokumentet. Quest svarar
med en replik till Sayla att oavsett vad mötet beslutar så kommer arrangörerna
behöva förhålla sig till de ordinarie dokumentet ändå för att det är för sent att ändra
något.

Simon yrkar på streck i debatten och mötet godkänner detta.

Gunnar presenterar förslag:

1. Behåll nuvarande dokument
2. Revidera dokumentet i enlighet med styrelsens förslag
3. Stryk dokumentet i helhet (vilket är att återgå till hur det var INNAN ordinarie

årsmöte 2024).



Extra:
Om 3 går igenom uppmuntrar årsmötet styrelsen att använda förslagsställarnas
att-sats 2-5 när de hanterar lajvansökningar.

Mötet röstar för förslag tre: Stryk dokumentet i helhet (vilket är att återgå till hur det
var INNAN ordinarie årsmöte 2024).

8. ) mötets avslutande

Alma avslutar mötet 20:00


